

## 聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第八章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share the book of Mark chapter 8 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、本週六上午九時半將在聖迦谷西區聚會舉行訓練聚會，史伯誠弟兄將由「出埃及記」交通「救贖與救恩」，盼望弟兄姊妹一同參加。(8141 Hellman Ave. Rosemead)

五、本週六下午四時和七時在迦福市基督徒聚會將邀請遠志明弟兄傳福音，歡迎弟兄姊妹邀請朋友參加。

Brother Yuan Zhiming will come to Culver City Christian Assembly to preach gospel. Please invite friends to attend.

Session 1. Life and Death --- 4:00 pm (1/31/04)

Session 2. Love and Hate --- 7:00 pm

Dinner will be served on Saturday night at 6:00 pm

10987 Washington Blvd. Culver City (310) 837-9833

六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

### 週三禱告聚會

### Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Wednesday 週三:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
**Friday 週五:** 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789  
(First Baptist Church of Walnut Valley)  
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年一月二十五日  
**主 日 敬 拜 聚 會**

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：敬拜小組 翻譯：梁殷宗宣

信息：顧志成 報告：錢弘

信息：**重生(愛、相信、實實在在)**

**壹、神差祂兒子降世的偉大意義**

- 1、神愛世人、....不是要定世人的罪、乃是要叫世人因祂得救
- 2、神的大能要救一切相信的、先是猶太人、後是希利尼人 (羅一 16)
- 3、耶穌回答或說、“我實實在在的告訴你”

**貳、尼哥底母的一個稀奇發現**

- 1、他是法利賽人、一個猶太人的官。
- 2、他“夜裡”來見耶穌
- 3、我們知道你是由 神那裡來作師傅的。  
- “拉比、....因為你所行的神蹟、若沒有 神同在、無人能行”

**參、重生的福份 - 神的國**

- 1、重生是看見 神國的關鍵 - 有或沒有：從“新”生和從“上頭”生
- 2、重生是進入神國的條件 - 是或不是：從水生和從靈生  
...他是真 神、也是永遠生命 (約壹 52)

**肆、得重生的路 - 愛、相信、實實在在 主耶穌**

- 1、除了從天降下仍舊在天的人子、沒有人升過天。
- 2、摩西在曠野怎樣舉蛇、人子也必照樣被舉起來。叫一切信他的都得永生
- 3、神愛世人、甚至將祂的獨生子賜給他們、叫一切信祂的、不至滅亡、反得永生

January 25, 2004  
**SUNDAY WORSHIP**

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Worship Team; Interpreter: Michelle Liang

Message: Fandy Ku; Announcer: Joseph Chien

**Sermon: BORN AGAIN**

**I. The Significance of God sending His Son**

1. For God so loved the world . . .  
- Not to condemn, but to save the world through Him
2. It is the power of God for the salvation of everyone who believes: first for the Jew, then for the Gentile. (Ro 1:16)
3. Jesus answered, "Truly, truly, I say to you"

**II. The Amazing Discovery by Nicodemus**

1. Nicodemus is a Pharisee, a member of the Jewish council
2. He came to Jesus at night
3. said, "Rabbi, we know you are a teacher who has come from God"

**III. The Blessing of being Born Again**

1. The key to see the kingdom of God
2. The condition to enter into the kingdom of God

**IV. The Way to be Born Again**

1. No one has ever gone into heaven except the one who came from heaven
2. Just as Moses lifted up the snake in the desert, so the Son of Man must be lifted up
3. "For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.

## 這一生最美的祝福 The Gift of Knowing You

在無數的黑夜裏，我用星星畫出祢；  
When I see the stars at night, how my heart is drawn to You.  
祢的恩典如晨星，讓我真實的見到祢。  
And their light shines Your grace on me, how I long to be with You.  
在我的歌聲裏，我用音符讚美祢；  
I lift my voice in praise, I will love You with my life,  
祢的美好是我今生頌揚的。  
for Your beauty and Your goodness never end.  
這一生最美的祝福，就是能認識主耶穌；  
Nothing compares to knowing You, You are the treasure of my life.  
這一生最美的祝福，就是能信靠主耶穌。  
Trusting in Jesus Christ my Lord, my richest blessing in the world.  
走在高山深谷，祂會伴我同行；  
In the valleys or on high, You are with me all the time,  
我知道，這是最美的祝福。  
Thank You Lord, for the gift of knowing You.

## 我愛祢，我主 I love You, love You

我愛祢，愛祢；愛祢，我主耶穌。  
I love You, love You, Love You, my Lord Jesus.  
我愛祢，愛祢；愛祢，耶穌。  
I love You, love You, Love You, Jesus.

## 祢真偉大 How Great Thou Art

我魂歌唱，讚美救主我神；  
Then sings my soul; my Savior God to Thee,  
祢真偉大，何等偉大。  
How great Thou art, how great Thou art.  
我魂歌唱，讚美救主我神；  
Then sings my soul; my Savior God to Thee,  
祢真偉大，何等偉大。  
How great Thou art, How great Thou art.

## 讀經：

約三 1-5

1 有一個法利賽人、名叫尼哥底母、是猶太人的官。2 這人夜裡來見耶穌、說拉比、我們知道你是由神那裡來作師傅的。因為你所行的神蹟、若沒有神同在、無人能行。3 耶穌回答說、我實實在在的告訴你、人若不重生、就不能見神的國。4 尼哥底母說、人已經老了、如何能重生呢。豈能再進母腹生出來麼。5 耶穌說、我實實在在的告訴你、人若不是從水和靈生的、就不能進神的國。

約三 13-17

13 除了從天降下仍舊在天的人子、沒有人升過天。14 摩西在曠野怎樣舉蛇、人子也必照樣被舉起來。15 叫一切信他的都得永生。16 神愛世人、甚至將他的獨生子賜給他們、叫一切信他的、不至滅亡、反得永生。17 因為神差他的兒子降世、不是要定世人的罪、乃是要叫世人因他得救。

John 3:1-5

1 Now there was a man of the Pharisees named Nicodemus, a member of the Jewish ruling council. 2 He came to Jesus at night and said, "Rabbi, we know you are a teacher who has come from God. For no one could perform the miraculous signs you are doing if God were not with him." 3 In reply Jesus declared, "I tell you the truth, no one can see the kingdom of God unless he is born again." 4 "How can a man be born when he is old?" Nicodemus asked. "Surely he cannot enter a second time into his mother's womb to be born!" 5 Jesus answered, "I tell you the truth, no one can enter the kingdom of God unless he is born of water and the Spirit.

John 3:13-17

13 No one has ever gone into heaven except the one who came from heaven--the Son of Man. 14 Just as Moses lifted up the snake in the desert, so the Son of Man must be lifted up, 15 that everyone who believes in him may have eternal life. 16 "For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life. 17 For God did not send his Son into the world to condemn the world, but to save the world through him.